
Zápisnica č. 09/14 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 7. októbra
2014 v Bratislave.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK
Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Milan Lešický – zástupca trénerov

Ospravedlnený: Pavel Halabrín - zástupca ÚLK

Prizvaní: Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ
Zsolt Pakusza – reprezentačný tréner SR WU
Branislav Petrovič - reprezentačný tréner SR WU 19, SR WU 17, SR WU 15
Ján Lipták – predseda Revíznej komisie SFZ
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
Peter Dedík – projektový manažér SFZ
Ján Panák – predseda ŠTK SFZ
Martin Hasprún – manažér mládeže a rozvoja SFZ

Program:
1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Schvaľovanie návrhu na zmenu v systéme odmeňovania reprezentácie SR „A“.
4. Vyhodnotenie zrazov ženských reprezentácií SR kategórie: ženy, SR WU19, SR 

WU17, SR WU15.
5. Informácia o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie

futbalových štadiónov.
6. Schvaľovanie návrhu na zvolanie konferencie SFZ. 
7. Schvaľovanie návrhu termínu na zasielanie prihlášok dejiska finále Slovnaft Cup-

u súťažného ročníka 2014/15.
8. Prerokovanie žiadosti klubu MFK Lokomotíva Zvolen o zmene miesta domácej

hracej plochy.
9. Správa o ďalšom vývoji klubového licenčného systému SFZ. 
10. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Smernice o licenčnom systéme

mládeže.
11. Prerokovanie návrhu nového Registračného a prestupového poriadku SFZ.
12. Schvaľovanie návrhu zmluvy pre reprezentačného trénera SF.
13. Prerokovanie žiadosti o právno-organizačnú zmenu v klube FK Púchov, a.s.
14. Informácia k poskytnutiu dotácie na vybudovanie kamerových systémov na

štadiónoch  štyroch klubov Fortuna ligy.
15. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
16. Informácia o rozhodnutí DK FIFA vo veci rozšírenia trestov DK SFZ.



17. Informácia o ustanovujúcom zasadnutí Komory SFZ pre riešenie sporov.
18. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi

zasadnutiami VV SFZ.
19. Diskusia.

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku predstavil návrh programu. Na
žiadosť člena VV SFZ Mariána Ružbarského predložil návrh na doplnenie o bod č. 21 s názvom
„Schvaľovanie návrhu nominačných listín FIFA pre rok 2015“.  Členovia VV SFZ návrh
akceptovali. Následne dal hlasovať.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment.

Uznesenie č. 11/14 VV SFZ:
1) VV SFZ prijíma odporúčania pracovnej skupiny k riešeniu otázky účelovej dotácie na kamerový
systém pre kluby ÚLK.
2) VV SFZ ukladá GS SFZ , aby zabezpečil realizáciu odporúčaní pracovnej skupiny. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Informácia k riešeniu otázky účelovej dotácie na kamerový systém pre kluby ÚLK  je predložená
členom VV SFZ ako samostatný bod programu.

Uznesenie č. 18/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje Marca Antonia Angula Lopeza za reprezentačného trénera SR „A“ vo futsale
a splnomocňuje prezidenta SFZ, aby s ním uzatvoril Head Coach Agreement.
2) VV SFZ odporúča SF zosúladiť stanovy SF so stanovami SFZ v zmysle pripomienok vznesených
LPO SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     Ján Kováčik

Úloha trvá v bode 2.
Zosúladenie stanov SF so stanovami SFZ v zmysle pripomienok vznesených LPO SFZ sa malo
uskutočniť na konferencia SF dňa 20. septembra 2014. Nakoľko ešte v deň konferencie SF bolo
delegátom konferencie doručených niekoľko pripomienok k stanovám od rôznych subjektov SF,
bude sa o úprave stanov SF hlasovať na najbližšej konferencii.

Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.



2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Úloha trvá.
Dňa 23. júla 2014 sa konalo Valné zhromaždenie NFŠ, a.s. LPO SFZ pripravilo návrh zmluvy
medzi SFZ a NFŠ, a.s. o prevode akcií. Do dnešného dňa štatutárny zástupca NFŠ, a.s. nereagoval
na návrh. 

Uznesenie č. 136/14 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie aktuálne znenie návrhu registračného a prestupového poriadku SFZ.
2) VV SFZ ukladá svojím členom, aby v termíne do 25. septembra 2014 zaslali pripomienky k
predkladanému zneniu, so zameraním sa na čl. 36 (výchovný fond).
3) VV SFZ ukladá predkladateľovi návrhu Registračného a prestupového poriadku SFZ, aby
pripravil stručný výklad najdôležitejších zmien v porovnaní so súčasným stavom.
4) VV ukladá predkladateľovi návrhu, aby aktuálne znenie návrhu Registračného a prestupového
poriadku SFZ prerokoval s predsedom matričnej komisie SFZ a prípadné zapracované zmeny
odprezentoval na najbližšom zasadnutí VV SFZ.

T: v texte
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá v bode 2.
Dňa 30. septembra 2014 sa v Trenčíne uskutočnilo stretnutie autorov návrhu RAPP so zástupcami
BFZ a ZsFZ. Tohto stretnutia sa zúčastnil aj predseda matričnej komisie SFZ. Termín na zasielanie
pripomienok z uznesenia bol predĺžený do 8. októbra 2014. Na novembrovom zasadnutí bude
znenie návrhu nového RAPP odprezentované členom VV SFZ.

Uznesenie č. 137/14 VV SFZ:
1) VV SFZ volí Miroslava Jablonického za člena DK SFZ.
2) VV SFZ odkladá prerokovanie návrhov komisie futsalu SFZ na októbrové zasadnutie s
podmienkou doplnenia podkladov, ktoré budú vyžiadané od predsedu komisie futsalu SFZ listom
GS SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá. 
List na doplnenie podkladov bol zaslaný GS SFZ pre predsedu komisie futsalu SFZ dňa 17.
septembra 2014. Doplnenie podkladov sa zatiaľ neuskutočnilo. Na zasadnutie VV SFZ je
predložený ako samostatný bod programu návrh zmluvy medzi SFZ a reprezentačným trénerom SF.
Ďalšie podklady budú prorokované na novembrovom zasadnutí po doplnení.  

    
Uznesenie č. 138/14 VV SFZ:
VV SFZ odkladá schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ na októbrové zasadnutie
VV SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá.
Dňa 20. septembra 2014 sa uskutočnila konferencia SF. Na tejto konferencii členovia SF neprijali
za svojho člena občianske združenie Slovenský futsal – západ. Nakoľko zatiaľ neexistuje overená
zápisnica z tejto konferencie, na základe ktorej by boli zrejmé dôvody neprijatia občianskeho
združenia Slovenský futsal – západ za člena SF, rozhodlo sa vedenie SFZ, že bod programu VV
SFZ s názvom „schvaľovanie návrhu na prijatie za riadneho člena SFZ“ preloží na novembrové



zasadnutie. 

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené.

K bodu 3: Schvaľovanie návrhu na zmenu v systéme odmeňovania reprezentácie SR „A“.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrh nového systému odmeňovania
reprezentácie SR „A“

Odmena hráčom za kvalifikačný zápas v závislosti od súpera a výsledku:
Kvali�kačné zápasy Výhra Remíza

08.09.14 Ukrajina SLOVENSKO 100 000 € 50 000 €
09.10.14 SLOVENSKO Španielsko 150 000 € 75 000 €
12.10.14 Bielorusko SLOVENSKO 100 000 € 50 000 €
15.11.14 Macedónsko SLOVENSKO 100 000 € 50 000 €
27.03.15 SLOVENSKO Luxembursko 30 000 € 0 €
14.06.15 SLOVENSKO Macedónsko 100 000 € 50 000 €
05.09.15 Španielsko SLOVENSKO 150 000 € 75 000 €
08.09.15 SLOVENSKO Ukrajina 100 000 € 50 000 €
09.10.15 SLOVENSKO Bielorusko 100 000 € 50 000 €
12.10.15 Luxembursko SLOVENSKO 30 000 € 0 €

 v prípade prehry nemajú hráči nárok na žiadnu odmenu
 50% odmeny bude hráčom vyplatených po zápase a 50% len v prípade postupu na finálový 

turnaj

Odmena hráčom za priateľský zápas v závislosti od výsledku:
Priateľské zápasy Výhra Remíza

Jednotná suma za každý zápas 10.000 € 5.000 €

 tréner má právo rozdeliť výšku odmeny individuálne v závislosti od výkonu hráča
 hráčom bude poskytnuté vreckové vo výške 100 EUR/deň pri každom kvalifikačnom a 

priateľskom zápase

V prípade postupu na finálový turnaj EURO 2016 budú prémie získané od UEFA rozdelené 
nasledovne:

1/3 prémií hráči a realizačný 6m
1/3 prémií Slovenský futbalový zväz - činnosť

1/3 prémií pokry=e nákladov SFZ

Prémie hráčom a realizačnému tímu za výsledky na finálovom turnaji EURO 2016 budú riešené 
osobitnou dohodou.

 hráči z každej získanej odmeny odvedú 2% na účet Nadácie slovenských futbalových 
internacionálov

 osobné pokuty hráčov a členov realizačného tímu za nešportové správanie bude 
pokutovaným zosobnené.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu v systéme odmeňovania reprezentácie SR „A“.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 4: Vyhodnotenie zrazov ženských reprezentácií SR kategórie: ženy, SR WU17, SR
WU15.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí trénera ženskej reprezentácie
p. Zsolta Pakuszu, ktorý vyhodnotil účinkovanie ženskej reprezentácie v kvalifikácii MS žien 2015.
Cieľ kvalifikácie:

Vzhľadom na postupový kľúč (len 8 krajín z kvalifikácie UEFA) a postavenie v rebríčku UEFA (27.
miesto, 4. kôš):

- získať čo najviac bonifikačných bodov do rebríčka krajín pred ďalšou kvalifikáciou ME 

- pokúsiť sa zabojovať o 3. miesto v tabuľke

- získať body s družstvami z košov pred nami

- pripraviť družstvo na kvalifikáciu ME 2017

Úlohy:

- vyskúšať a zdokonaliť niektoré taktické varianty pred kvalifikáciou ME

- dopracovať varianty aktívnej priestorovej obrany

-  zdokonaliť variabilitu vedenia útoku zapojením viacerých hráčok

- zlepšiť kondičnú pripravenosť hráčok

- zabudovať mladšie hráčky do kádra

Konečná tabuľka:

Klady:

- okrem zápasov s Nemeckom ani v jednom zápase sme neboli herne výrazne horším družstvom,

- v príprave na kvalifikáciu zlepšujúce sa výkony a dobré výsledky (Fínsko, Wales),

- 2 x 1. miesto v auguste na medzinárodnom turnaji,

- strelené góly aj proti Nemecku aj proti Rusku,

- polčasové vedenie v Rusku,

- výkony niektorých mladých hráčok v závere kvalifikácie.

Zápory:
- nie optimálne výkony v marci (turnaje v Chorvátsku),
- stále nie optimálna kondičná pripravenosť viacerých hráčok, 
-nedokázali sme preniesť pozitíva z prípravy do kvalifikačných zápasov
- vysoké prehry s Nemeckom
- dve prehry so Slovinskom
- nezískali sme ani bod v kvalifikácii s lepšie postavenými družstvami v rebríčku
- málo strelených gólov (6)

Faktory, ktoré ovplyvnili kvalifikačné zrazy:



- oproti predošlej kvalifikácii kde 80 % kádra tvorili hráčky zo Slovenska (prevažne z jedného
klubu), v tejto kvalifikácii tvorili 80 % legionárky...(Nemecko II. liga, Švajčiarsko, Poľsko II. liga,
Škótsko, Švédsko III. liga, Česko, Rakúsko, Taliansko),

- prestupy do zahraničia nie všetky zvládli optimálne, niektoré nehrávali pravidelne, resp. neboli
spokojné, chýbala herná prax,

- momentálne najlepšia futbalistka – Dominika Škorvánková – počas celej sezóny mala zdravotné
problémy (na operáciu išla v septembri 2014),

- ďalšie hráčky zo základu mali dlhodobo zdravotné problémy – Korenčiová, Šušková, Matysová,
Kolenová,

- zohratosť bola evidentne horšia, čo často samotné hráčky frustrovalo,

- niektoré staršie hráčky sa výkonnostne nezlepšili a nedokázali zniesť stretu svojho postavenia v
družstve, čo viedlo k nespokojnosti a demotivácii,

- mladé hráčky síce ukázali snahu a určitú kvalitu, ale výkonnostne nie sú adekvátnou náhradou za
staršie, kvalitnejšie, skúsenejšie,

- v priebehu zrazov sme vďaka kondičnému trénerovi sledovali niektoré znaky únavy a regenerácie
s vyhliadkami do ďalšej kvalifikácie.

Odporučenia do ďalších zrazov a pre budúcnosť:

- dôraz na kondičnú pripravenosť hráčok – testovanie pripravenosti,

- tréning aj zápas orientovať na silných súperova a psychickú odolnosť v ťažkých zápasoch,

- dôraz na prípravu mladých hráčok v kluboch a mládežníckych reprezentačných výberoch,

- je potrebné z hľadiska motivácie vyradiť niektoré staršie hráčky, ktoré výkonnostne nenapredujú 
z dôvodu sociálnej klímy v kolektíve.

Celková výkonnosť reprezentačného družstva a úroveň ženského futbalu nie je taká, ako by sme si
to predstavovali. Stále patríme k absolútnemu priemeru. Kroky na zlepšenie ženského futbalu by
mali priniesť o niekoľko rokov hráčky, ktoré by mohli posunúť reprezentáciu na vyššiu úroveň.

Následne členovia VV SFZ na zasadnutí privítali trénera reprezentácií SR WU19, SR
WU17, SR WU15 p. Branislava Petroviča, ktorý vyhodnotil účinkovanie svojich výberov v
predchádzajúcom období.
Olympijské hry mládeže, Čína WU15
Výsledky:
Slovensko – Venezuela 2:6 (1:3)
Slovensko – Papua Nová Guinea 4:0 (2:0)
Slovensko – Čína 0:0, na pokutové kopy 2:4
zápas o 3. miesto:
Slovensko – Mexico 1:3 (0:2)

Turnaj preveril hráčky nielen po futbalovej, fyzickej stránke a  ukázal, aké je náročné je pre vekovú
kategóriu WU 15 hrať pod veľkým psychickým tlakom. Naši súperi, až na Papua Novú Guineu,
ktorá bola slabším súperom ukázali prvky futbalovej moderny a hlavne neskorší víťaz Čína,
s ktorou sme ako jediný neinkasovali ani gól, bola futbalovou lahôdkou. Našim dievčatám sa nedá
uprieť snaha, ale chýbali nám osobnosti , ktoré predtým vynikali na ihrisku a boli strojcami
futbalového úspechu nášho družstva. Škoda, že naša výkonnosť nebola optimálna, pretože tak ako
sme ukázali v predchádzajúcich stretnutiach mohli sme smelo pomýšľať na medailu. Pozitívom
však je, že sme získali bohaté skúsenosti s inými futbalovými školami, ktoré môžeme zúročiť pri
ďaľších významných turnajoch.

Negatívom zrazu bol neskorý odlet do Nanjingu (meškanie 2 dni oproti plánovanému odletu –



kratšia doba na aklimatizáciu), zlé rozmiestnenie dievčat pri ubytovaní ( dievčatá boli na bunkách
so staršími dievčatami s iných športov, ktoré mali úplne iný denný režim ako naše hráčky).
Zbytočne časovo natiahnutý turnaj, kde sme odohrali 4 zápasy za 12 dní, pri programe (zábavnom,
kultúrnom a vzdelávacom), ktorý bol pripravený denne pre športovcov, bolo nemožné pri takom
malom počte členov realizačného tímu (lekár a asistent trénera denne cestovali niekoľko hodín do
a z olympijskej dediny, kde nemali celý deň zabezpečenú stravu) udržať koncentráciu na futbal.

Development turnaj v Chorvátsku 1.9. – 5.9.2014, SR WU17
Výsledky:
Slovensko – Chorvátsko 0:1 (0:0)
Slovensko – Čierna Hora 4:2 (3:2)
Slovensko – Slovinsko 2:0 (2:0)

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie zrazov ženských reprezentácií SR kategórie: ženy, SR
WU17, SR WU15. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 5: Informácia o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie
futbalových štadiónov.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že v čase od poskytnutia ostatnej
informácie  (3. septembra 2014 – zasadnutie VV SFZ) ohľadom priebehu realizácie projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov sa zmenilo nasledovné:

Dňa 10. septembra 2014 bola podpísaná zmluva o spolupráci pri realizácii  výstavby,
rekonštrukcie a modernizácie futbalového štadióna v Ružomberku a dňa 23. septembra 2014 bolo
ukončené verejné obstarávanie MŠK Žilina, a.s. v projekte „Modernizácie a dobudovanie štadióna
MŠK Žilina“. 

V rámci projektu budovania NTC v Poprade sa začalo s II. etapou výstavby, predpokladané
ukončenie II. etapy je naplánované na koniec novembra.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Schvaľovanie návrhu na zvolanie konferencie SFZ. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý

informoval, že podľa čl. 46 ods. 1 stanov SFZ je oprávnený zostaviť program na základe návrhov
výkonného výboru, riadnych členov a ďalších oprávnených subjektov podľa stanov. Podľa čl. 46
ods. 2 stanov SFZ môže byť program konferencie na začiatku konferencie na návrh prezidenta
alebo delegáta pozmenený alebo doplnený.

Podľa čl. 52 písm. d) stanov SFZ výkonný výbor pripravuje a zvoláva zasadnutia



konferencie.
Podľa čl. 7 ods. 1 a čl. 8 ods. 1 rokovacieho poriadku SFZ výkonný výbor odporučí

konferencii šiestich členov mandátovej komisie a šiestich členov návrhovej komisie navrhnutých
členmi VV SFZ a generálnym sekretárom pred konaním konferencie najneskôr na svojom
zasadnutí, na ktorom rozhodne o zvolaní konferencie. Jeden člen mandátovej komisie a jeden člen
návrhovej komisie sú zástupcami profesionálneho futbalu, štyria členovia mandátovej komisie a
štyria členovia návrhovej komisie sú zástupcami amatérskeho futbalu (jeden do každej komisie za
každý regionálny zväz) a jeden zástupca mandátovej komisie a jeden zástupca návrhovej komisie sú
pracovníkmi aparátu SFZ, ktorých navrhne generálny sekretár. 

Konferencia SFZ by sa mala uskutočniť 28. novembra 2014 v Senci. Predbežný program
konferencie generálny sekretár  predkladá v tejto podobe:

Program  konferencie SFZ 28. novembra 2014:

1. Otvorenie /vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správa mandátovej komisie/

2.  Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice a schvaľovanie pracovných komisií

3.  Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ

4. Udeľovanie ocenení SFZ

5.  Schvaľovanie správ o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2013 a prerokovanie
účtovných závierok SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. so so správami audítora k nim za rok 2013

6. Schvaľovanie návrhu na prijatie úveru pre SFZ v Projekte výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov

7. Schvaľovanie Strategického plánu SFZ na roky 2015 - 2018

8. Diskusia

9. Informácia o prijatých uzneseniach Konferencie SFZ

V zmysle citovaných ustanovení rokovacieho poriadku SFZ je na zasadnutí výkonného výboru, na
ktorom sa zvolá konferencia SFZ, potrebné zvoliť i kandidátov na členov návrhovej komisie a
mandátovej komisie pre nadchádzajúcu konferenciu.

ÚLK navrhla do mandátovej komisie p. Ľubomíra Golisa a do návrhovej komisie p. Michala
Budovca. RFZ navrhli do mandátovej komisie: p. Miroslava Baxu (BFZ), p. Vladimíra Hracha
(ZsFZ), p. Igora Repu (SsFZ) a p. Štefana Vaľka (VsFZ). Do návrhovej komisie navrhli RFZ:
p.Milana Lônčika (BFZ), p. Františka Masára (ZsFZ), p. Radoslava Čičmanca (SsFZ) a p. Jaroslava
Švarca (VsFZ). Generálny sekretár navrhol do mandátovej komisie p. Milana Vojteka a do
návrhovej komisie p. Petra Dedíka.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ na 28. novembra 2014 do Senca.
2) VV SFZ schvaľuje predložený predbežný návrh programu novembrovej konferencie SFZ.
3) VV SFZ odporúča konferencii SFZ schváliť navrhovaných kandidátov za členov
mandátovej komisie SFZ a členov návrhovej komisie SFZ.
4) VV SFZ odporúča nominovaným členom mandátovej komisie SFZ a členom návrhovej
komisie SFZ, aby sa stretli pred uskutočnením konferencie SFZ a navrhli si predsedu svojej



komisie spomedzi seba.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu termínu na zasielanie prihlášok dejiska finále Slovnaft Cup-u
súťažného ročníka 2014/15.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
v zmysle rozpisu republikových súťaží 2014/2015 navrhol vyhlásiť možnosť kandidatúry
futbalových klubov na dejisko finálového stretnutia Slovnaft Cupu 2014/2015, a to v termíne do
24.11.2014.

Zároveň navrhol schváliť rovnaké požiadavky na infraštruktúru, ktoré by mal spĺňať
futbalový štadión - dejisko finálového stretnutia, ako v súťažnom ročníku 2013/2014. 

Požiadavky na infraštruktúru štadióna pre finále Slovnaft Cupu 2014/15:

1) Kapacita štadióna : Min. 3 000 samostatných sedadiel, z toho kapacita hlavnej tribúny, 
min. 500 sedadiel a min. 2 ďalšie sektory s kapacitou 300 sedadiel. 

2) Hracia plocha : Trávnatá, rozmery 105 x 68m.

3) Lavičky náhradníkov : Kryté, min. 13 miest na sedenie.

4) Umelé osvetlenie : Intenzita osvetlenia min. 1 000 luxov.

5) Umiestnenie vlajok :     Min. 5 stožiarov alebo iný spôsob vyvesenia 5 vlajok.

6) Šatne mužstiev : 2x pre min. 20 osôb, so 4 sprchami, 3 WC a masérskym stolom.

7) Komunikačný systém : Min. funkčný rozhlas a svetelná tabuľa s údajmi o čase a skóre.

8) Rozhodcovia : Samostatná šatňa pre 4-5 osôb, sprcha, WC.

9) Delegáti : Samostatná šatňa pre DS a DPR, stôl, kreslá, DVD / video.

10) Ošetrovňa pre aktérov stretnutia :  Základné zdravotnícke vybavenie.

11) Samostatná ošetrovňa pre divákov: Základné zdravotnícke vybavenie.  

12) Antidopingová vyšetrovňa : Základné vybavenie pre antidopingové vyšetrenie. 

13) Sektory pre divákov :  Možnosť rozdelenia štadióna na sektory so samostatnými vstupmi, 
bez  možnosti  prechodu  medzi  nimi  počas  stretnutia, oddelenie 
kritických miest plotom s výškou 2.20 m. Miesta  pre  imobilných 
divákov  a  sprievod  v počte  1  miesto  na 1 000 miest kapacity 
štadióna.

14) Bezpečnosť divákov :  Únikové bránky do ihriska strážené usporiadateľom;
Označenia umožňujúce jednoznačnú orientáciu na štadióne;

            Funkčný informačný systém – piktograf. označenia, rozhlas;
Funkčný kamerový systém v zmysle Zákona č. 479/2008 Z.z..

15) Sociálne zariadenia a občerstvenie : V každom sektore WC s min. studenou tečúcou 
vodou v počte : 8  pisoárov pre mužov na 1 000 divákov;

          4  WC  so sedadlom  na  1 000  divákov  pre  obe  pohlavia (WC je 



v prípade nedostatočného počtu potrebné doplniť mobilnými WC);
pre každý sektor min. 1 bufet s nápojmi a občerstvením. 

16) VIP priestory : Priestor pre min. 100 VIP hostí s možnosťou podania občerstvenia. 

17) Parkovanie : Chránený  parkovací  priestor v  areáli  štadióna  pre 2 autobusy a 6 - 10 
osobných aut. Min. 50 chránených parkovacích miest pre VIP (nemusí
byť v areáli  štadióna); Min. 350 ďalších parkovacích miest v 
blízkom okolí štadióna.

18) Priestory pre média : Min. 30 miest pre novinárov na hlavnej tribúne, z toho aspoň 5 
 boxov pre rozhlasových a TV komentátorov;
 Pracovná miestnosť pre novinárov s plochou min. 100m²;
 Miestnosť pre tlačovú konferenciu s kapacitou min. 40 miest; 
 Mix zóna pre pozápasové rozhovory; 
 Ozvučenie, telefóny, pripojenie na internet, prípadne wi-fi.

19) Kamery a TV : Plošina pre umiestnenie hlavnej kamery s plochou 6-10m²; Miesta pre 
umiestnenie ďalších min. 2 kamier; 
 Plocha min. 200m² pre parkovanie TV techniky.

20) Iné požiadavky : Velín s dobrým výhľadom na vnútro štadióna, ovládanie rozhlasu a 
osvetlenia, príp. monitory, miesto bezpečnostného manažéra. Platný 
bezpečnostný certifikát štadióna; Počas stretnutia miesto pre sanitku 
s defibrilátorom.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje deň 24. november 2014 ako konečný termín na zasielanie prihlášok
kandidatúry na dejisko finále Slovnaft Cupu 2014/15.
2) VV SFZ schvaľuje minimálne požiadavky na infraštruktúru štadióna pre finále Slovnaft
Cupu 2014/15.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Prerokovanie žiadosti klubu MFK Lokomotíva Zvolen o zmene miesta domácej
hracej plochy.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že dňa 3. septembra 2014 bola na SFZ
doručená žiadosť MFK Lokomotíva Zvolen a.s. o umožnenie odohrania domácich zápasov II.
DOXXBet ligy – Východ na štadióne vo Zvolene, a nie na štadióne TJ Baník Ružiná. 

Pred začiatkom súťažného ročníka 2014/2015 došlo v zmysle smernice SFZ o právno-
organizačných zmenách v kluboch k vytvoreniu nového subjektu – účastníka DOXXbet ligy – MFK
Lokomotíva Zvolen, a.s. Do novej akciovej spoločnosti boli transformované občianske združenia
Telovýchovná jednota Baník Ružiná a Mestský futbalový klub Lokomotíva Zvolen s tým, že
miestom domácich súťažných stretnutí bude štadión v Ružinej. 

Klub úspešne začal aktuálny ročník DOXXbet ligy. Podľa predloženej žiadosti klubu,
zápasy na ihrisku v Ružinej značným spôsobom limitujú a hlavne komplikujú činnosť klubu a to
najmä v zabezpečení a organizácií domácich zápasov. Ako konkrétne aspekty uviedol:

1. priamo v Ružinej klesol záujem o futbal, pretože ho už nehráva Baník Ružiná, ale MFK



Zvolen. Vzdialenosť medzi Ružinou a Zvolenom bráni väčšiemu počtu našich priaznivcov
navštevovať domáce stretnutia a to napriek podpore MFK Zvolen bezplatným poskytnutím
autobusovej prepravy na stretnutie

2. nie vždy sa podarí dokonale a komplexne zvládnuť organizáciu domácich zápasov
vzhľadom k tomu, že sa zabezpečuje v súčinnosti a v komunikácií s bývalým vedením
Baník Ružiná (napr. prvé domáce MFS s Trebišovom) i keď situácia sa v ďalších
stretnutiach zlepšila

3. v dvoch prípadoch došlo k výpadku internetového pripojenia a tým bola sťažená práca
s ISSF

4. Zvolen sa stal súčasťou projektu vlády SR pri rekonštrukcii a  modernizácii 21 futbalových
štadiónov na Slovensku

5. v súčasnosti prebieha pasportizácia štadióna vo Zvolene Komisiou pre štadióny a ihriská
SFZ, čo by ale nenarušilo  prípravu a priebeh domácich majstrovských zápasov

6. na zvolenský futbalový štadión by naše mužstvo prišlo povzbudiť neporovnateľne viac
priaznivcov, či už zo Zvolena alebo blízkeho okolia ako do Ružinej

 
Z týchto dôvodov sa klub MFK Lokomotíva Zvolen, a.s. rozhodol obrátiť na členov VV

SFZ so žiadosťou o udelenie výnimky. Tá by spočívala v tom, že by domáce stretnutia tento klub
neodohral v Ružinej, ale vo Zvolene.

KŠI SFZ a ŠTK SFZ boli 18. 9. 2014 požiadané listom GS SFZ o stanovisko k tejto
žiadosti.

KŠI SFZ vo svojom stanovisku z 18. 9. 2014 súhlasila s odohraním majstrovských zápasov
príslušnej súťaže na predmetnom štadióne počas prechodného obdobia, počas ktorého musí klub
odstrániť vytýkané  nedostatky v infraštruktúre.

ŠTK SFZ vo svojom stanovisku z 26. 9. 2014 nesúhlasila s odohraním majstrovských
zápasov príslušnej súťaže na predmetnom štadióne vo Zvolene z dôvodu porušenia územného
princípu vyplývajúceho z „demarkačnej čiary“ medzi II. ligou „Východ“ a „Západ“. Zároveň
odporučila VV SFZ, aby zvážil posunutie hranice medzi „Východom“ a „Západom“ tak, aby OBFZ
Banská Bystrica a OBFZ Zvolen boli zaradené do „Východu“, keďže väčšina územia týchto OBFZ
aj tak do „Východu“ spadá.

K stanovisku ŠTK SFZ sa vyjadril aj predseda SsFZ. Pre riešenie situácie súhlasil s
návrhom na posunutie demarkačnej čiary tak, aby ObFZ Zvolen bol presunutý do skupiny
„Východ“. Zároveň však vyjadril nesúhlas s tým, aby bol aj ObFZ Banská Bystrica preradený do
skupiny „Východ“. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu hraníc medzi II. ligou Západ a II. ligou Východ
(posunutie "demarkačnej čiary"), ktoré boli určené uznesením č. 94/13 VV SFZ s tým, že
ObFZ Zvolen a klub MFK Lokomotíva Zvolen sa presúva zo skupiny Západ do skupiny
Východ. 
2) VV SFZ vyhovuje žiadosti MFK Lokomotíva Zvolen na zmenu domácej hracej plochy z 
Ružinej do Zvolena.
 3) VV SFZ ukladá predsedovi ŠTK SFZ, aby vykonal opatrenia potrebné pre športovo-
technické zabezpečenie súťaže v zmysle schválenej zmeny.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Správa o ďalšom vývoji klubového licenčného systému SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí manažéra klubového

licenčného systému Milana Vojteka. Ten informoval, že dňa 3. septembra 2014 vykonal audítor
nezávislej certifikačnej spoločnosti SGS-ICS dozorový audit klubového licenčného systému SFZ
pozostávajúci z  kontroly dodržiavania 16-tich základných požiadaviek Licenčného štandardu
UEFA.

V riadení klubového licenčného systému, v  priebehu  samotného licenčného konania
v podmienkach SFZ a ani vo  zväzovej a  klubovej dokumentácii audítor neidentifikoval žiadne
nedostatky. Za prístup manažmentu k úlohám klubového licenčného systému ako aj za úroveň
a spôsob vedenia jeho dokumentácie bola licenčnej administratíve SFZ audítorom vyslovená
pochvala, zaznamenaná aj do oficiálneho protokolu o  výsledkoch a záveroch auditu.    

O záveroch auditu bude audítorom písomne informovaná aj Licenčná administratíva UEFA
a Certifikačná komisia SGS, ktorá by na základe tejto správy mala najneskôr do konca novembra
t.r., písomne potvrdiť  platnosť certifikátu oprávňujúceho SFZ udeľovať licencie pre vstup do
klubových súťaží UEFA a najvyššej domácej súťaže mužov aj na ďalšie obdobie. Taktiež to
znamená, že finančný príspevok UEFA na chod klubového licenčného systému, by mal SFZ
i v budúcom licenčnom cykle obdržať v maximálnej možnej výške, t.j. 250 000.- €. 
Aktuálny vývoj a ciele klubového licenčného systému UEFA v podmienkach SFZ:

Jednou z požiadaviek Licenčného štandardu SFZ, vydanie 2012,  je minimálne raz ročne
informovať kompetentný orgán SFZ o aktuálnom vývoji  a  cieľoch klubového licenčného systému
UEFA (ďalej len KLS) v podmienkach SFZ. 
            Dozorový audit SGS-ICS  prijal ciele KLS SFZ pre licenčný cyklus 2014/2015, z ktorých
najdôležitejšími sú :
 V prípade novelizácie „UEFA Club Licensing & Financial Fair Play Regulations, edition

2012“ (ďalej len licenčná smernica UEFA) zahájiť práce na novelizácii Smernice klubového

licenčného systému SFZ, vydanie 2012, v UEFA požadovanom rozsahu; 

 Naďalej skvalitňovať prácu s autorizovanými osobami klubov Fortuna ligy pri plnení úloh

finančného fair play UEFA (UEFA FFP);

 V spolupráci s  Komisiou SFZ pre štadióny a ihriská pokračovať v kontrolách platnosti

a kompletnosti povinnej dokumentácie štadiónov všetkých klubov žiadajúcich o udelenie licencie /

držiteľov licencie;

 Podporovať a  v rozsahu možností KLS SFZ spolupracovať na realizácii projektu výstavby,

modernizácie a rekonštrukcie futbalových štadiónov na Slovensku;

 Monitorovať kluby po udelení licencie a kontrolovať plnenie opatrení uložených licenčnými

orgánmi SFZ.

Závery zasadnutia manažmentu KLS SFZ na svojom zasadnutí dňa 18.9.2014 prerokovala
a schválila aj Licenčná komisia SFZ.
Výročný licenčný workshop UEFA:

Uskutočnil sa v dňoch 10. – 12.9.2014 v írskom Maynoothe. Licenčnú administratívu SFZ
na ňom zastupovali pp. Andrej Rozvadský – finančný odborník LcK a autorizovaná osoba SFZ pre
UEFA FFP IT systém a Milan Vojtek, manažér KLS SFZ.  K jeho dôležitým záverom patria :
1. Na základe podnetov obdržaných z viacerých národných asociácií (medzi nimi aj SFZ)  po

výročnom workshope UEFA v roku 2013, prebieha druhá fáza revízie licenčnej smernice UEFA,

podľa ktorej sa bude licenčné konanie riadiť ešte aj v nastávajúcom licenčnom cykle (udeľovanie

licencií na licenčnú sezónu 2015/2016). Novelizovaná licenčná smernica UEFA by mala byť

schválená v roku 2015;

2. Zavedením kontroly vyrovnaného hospodárenia klubov (tzv. „Break-even result“) sa už v plnom

rozsahu realizuje finančné monitorovanie klubov v rámci klubových súťaží UEFA.  Výsledky po

prvom roku plnej prevádzky FFP budú mať vplyv aj na konečné znenie revidovanej licenčnej



smernice UEFA, a to najmä v ustanoveniach týkajúcich sa finančného monitorovania klubov počas

licenčnej sezóny;

3. Kluby, ktoré vykazovali porušenie niektorého z  indikátorov UEFA FFP, budú v najbližších dňoch

listom predsedu UEFA Club Financial Control Body (CFCB) o tomto oficiálne informované

a k 15.10. t.r. budú povinné aktualizovať finančné údaje vložené k  15.7. t.r. do UEFA FFP IT

systému;

4 . Aj v nastávajúcom licenčnom cykle budú vykonávané všetky druhy kontrolnej činnosti UEFA

CFCB a Licenčnej administratívy UEFA (asistenčná návšteva, audit licenčnej administratívy

a audit finančného monitorovania klubov);

5. Pripravujú sa zmeny softvéru UEFA FFP IT systému. Z týchto dôvodov bude pripravený

Technický workshop UEFA (apríl alebo máj 2015), na ktorý budú pozvané autorizované osoby

národných asociácií pre UEFA FFP IT systém, ktoré po zaškolení zabezpečenia zaškolenie

autorizovaných osôb domácich klubov;

6. Pokračuje vývoj projektu „Supporter Liaison Officer“ (Koordinátor styku s  fanúšikmi), v rámci

ktorého bola komunikácia rozšírená už aj na niektoré sociálne siete (Twitter), pravidelne sa

pripravuje a distribuuje Spravodaj SLO a zámerom koordinátora projektu (p. Stuart Dykes) je

zorganizovať aj ďalší workshop národných koordinátorov projektu.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie Správu o ďalšom vývoji klubového licenčného systému SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 10: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Smernice o licenčnom systéme
mládeže.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí manažéra mládeže a rozvoja
SFZ Marina Hasprúna, ktorý zdôvodnil predkladaný návrh.

Na základe skúseností z priebehu licenčného konania mládeže SFZ navrhol technický úsek
SFZ niekoľko úprav (z väčšej miery formálnych):

1. Smernica o licenčnom systéme mládeže SFZ.

2. Príloha č. 1: Licenčné podmienky pre udelenie licencie mládeže SFZ a povinnosti držiteľa
licencie mládeže SFZ ( ÚTM a Grassroots).

3. Príloha č. 2: Časový harmonogram licenčného konania mládeže SFZ.

Dôvody jednotlivých úprav:

 Najdôležitejšou úpravou Smernice o licenčnom systéme mládeže SFZ je úprava prílohy č. 2:
Časový harmonogram licenčného konania mládeže SFZ. Dôvodom je, že aj na základe
skúseností z posledného licenčného konania, je potrebné posunúť jednotlivé termíny
s ohľadom na ukončenie súťažného ročníka a na začiatok nového súťažného ročníka
a s ohľadom na termíny odohrania prípadných barážových stretnutí. Text bol doplnený aj
informáciu (návrh), že možné je odvolať sa len voči podmienečnému neudeleniu licencie
mládeže SFZ (nesplnené podmienky na udelenie licencie mládeže). Športové kritérium –
umiestnenie v súťaži udelenie licencie len formálne potvrdzuje a  možnosť odvolania už nie
je prípustná.

 Pojem licenčný systém v celom texte je nahradený slovným spojením „Licenčný systém
mládeže SFZ“. Dôvodom je spájanie licenčného systému mládeže s klubovým licenčným



systémom zástupcami viacerých klubov.

 Do uvedenia základných pojmov je doplnený pojem odvolacia komisia, ktorá rieši odvolania
klubov voči neudeleniu licencie mládeže SFZ.

 Slovné spojenie pridelenie licencie v celom texte je zosúladené a nahradené slovným
spojením „Udelenie licencie“.

 Doručenia písomného rozhodnutia o udelení / neudelení licencie ÚTM je nahradené
„Zverejnením rozhodnutia prostredníctvom Úradnej správy SFZ“. Dôvodom je urýchlenie
komunikácie s futbalovými klubmi a znemožnenie klubom odvolávať sa na nedoručenie
poštou, prípadne mailom. Zároveň je návrh na skrátenie lehoty na možnosť podania
odvolania voči neudeleniu licencie na 7 dní (oproti predchádzajúcim 15 dňom). 

 Pri potvrdeniach z jednotlivých úradov a poisťovní sa dopĺňa text o „originál a overenú
kópiu“ a platnosť potvrdenia k 31. 12. Dôvodom je, že futbalové kluby môžu tieto
potvrdenia využívať aj ku klubovému licenčnému systému a nemusia ich žiadať dvojmo.

 Upravený je aj bod na existenciu dievčenského družstva, ktorý bol doplnený o možnosť
zmluvného „zastrešenia“ už existujúceho dievčenského družstva, ale za vopred určených
minimálnych podmienok, čo musí zmluva obsahovať.

 Doplnený bol aj bod pri solidarite pri prestupoch medzi klubmi s licenciou mládeže SFZ
o povinnosti klubu, ktorý má záujem o hráča z iného klubu, písomne e-mailom na
oficiálnom hlavičkovom papieri podpísanom štatutárom klubu v lehote 7 dní pred začiatkom
„skúšky“ alebo tréningového kempu informovať materský klub o záujme o hráča. Dôvodom
je zachovanie dobrých vzťahov medzi klubmi podporovanými zo SFZ.

 Pri požiadavkách na zápasové plochy bola doplnená požiadavka, že každá zápasová plocha
využívaná na súťaže riadené SFZ musí mať aj „Pasport SFZ“, oproti pôvodnej požiadvke
v znení, že každá zápasová plocha musí mať len „Pasport“.

 V požiadavkách na licencie trénerov mládeže, boli zosúladené požiadavky na jednotlivé
kategórie s Rozpisom republikových súťaží 2013 / 2014, kde už boli kladené menšie
požiadavky na licencie hlavne asistentov trénera a na licencie trénerov najmä v žiackych
kategóriách a kategóriách prípraviek. Dôvodom je dať možnosť praxe v kluboch aj
začínajúcim trénerom.

 Ostatné úpravy sú formálneho charakteru, kde sa zosúlaďujú jednotlivé pojmy, aby
neprichádzalo k nejednotnosti (ako napr. pri „pridelení“ a „udelení“ licencie).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o licenčnom systéme mládeže.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 11: Prerokovanie návrhu nového Registračného a prestupového poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý

informoval, že naďalej prebieha druhé kolo pripomienkového konania. Dodal, že dňa 30. septembra
2014 sa uskutočnilo sa stretnutie pracovnej skupiny so zástupcami BFZ a ZsFZ. Najčastejšie
vznesené pripomienky k návrhu sa týkajú možnosti hosťovania amatérov a tiež súhlasu materského
klubu pri prestupe amatéra. 

Členovia VV SFZ sa zhodli na posunutí účinnosti predpisu na 15. júna 2015, teda na
začiatok prestupového obdobia.



Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie aktuálny stav prípravy nového Registračného a prestupového
poriadku SFZ.
2) VV SFZ ukladá predkladateľovi posunúť účinnosť poriadku na 15. júna 2015 (začiatok
prestupového obdobia).
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 12: Schvaľovanie návrhu zmluvy pre reprezentačného trénera SF.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý

informoval, že dňa 13.9.2014 Výkonný výbor Slovenského futsalu schválil uznesenie, podľa
ktorého má SF záujem spolupracovať s trénerom Marcom Antoniom Angulom Lopezom aj po letnej
prestávke. 

GS SFZ predložil v súlade s čl. 52 písm. r) stanov SFZ VV SFZ (podľa ktorého
reprezentačného trénera SR „A“ vo futsale schvaľujú členovia VV SFZ) návrh zmluvy o spolupráci
s trénerom Marcom Antoniom Angulom Lopezom na obdobie od 1.9.2014 do 31.12.2015 a to za
podmienky, že štatutárny zástupca SF p. Dušan Dobšovič podpíše čestné vyhlásenie, že všetky
náklady spojené s plneniami a záväzkami, ktoré sú predmetom zmluvy s trénerom, bude znášať SF
a od SFZ nebude z tohto titulu požadovať žiadne finančné prostriedky alebo iné vecné plnenia.
Čestné vyhlásenie p. Dobšoviča bolo doručené pred zasadnutím VV SFZ, a teda podmienka bola
splnená. 

Viacerí členovia VV SFZ sa v rámci diskusie k tomuto bodu ohradili voči vzťahom, ktoré v
ostatnom období panujú v SF. Tie vyvrcholili vzdaním sa reprezentovania najlepších hráčov v
reprezentácii SR. Členovia VV SFZ sa zhodli, že podpis zmluvy o spolupráci s trénerom Marcom
Antoniom Angulom Lopezom na obdobie od 1.9.2014 do 31.12.2015 podmienia opätovným
návratom hráčov do reprezentácie, a teda vysporiadaním vzťahov.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy pre reprezentačného trénera SF. Podpis zmluvy podmieňuje
vysporiadaním vzťahov s hráčmi v reprezentácii a to tak, aby hráči, ktorí sa vzdali
reprezentovania, opätovne súhlasili s reprezentovaním. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Prerokovanie žiadosti o právno-organizačnú zmenu v klube FK Púchov, a.s.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý

informoval, že na SFZ bola doručená žiadosť MŠK Púchov s.r.o. o schválenie právno-organizačnej
zmeny spočívajúca v prevode práva súťaženia a registračného práva z klubu FK Púchov, a.s. na
MŠK Púchov s.r.o. v priebehu súťažného ročníka spolu s vyhlásením štatutárneho orgánu FK
Púchov, a.s., z 25. augusta 2014, že klub nemá žiadne záväzky zo športovej činnosti podľa čl. 11
ods. 4 Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch z 5. 11. 2013 (ďalej len „smernica“) a
zmluvou o prevode športovej činnosti družstiev FK Púchov a. s. z 25. augusta 2014.

Klub MŠK Púchov s.r.o. odôvodnil svoju žiadosť najmä čl. 11 ods. 1 smernice, odvolávajúc



sa na prípad hodný osobitného zreteľa a záujem zachovania a rozvoja mládežníckeho futbalu a
skutočnosť, že schválením právno-organizačnej zmeny by sa nenarušilo zaradenie družstiev v
súťažiach.

GS SFZ požiadal o vyjadrenie stanoviska Matričnú komisiu SFZ, Legislatívno-právnu
komisiu SFZ, Legislatívno-právne oddelenie SFZ a predsedu ZsFZ. Po preštudovaní podkladov sa
dotazované subjekty vyjadrili nasledovne: 

Matričná komisia SFZ uvedenú žiadosť na svojom zasadnutí 24. septembra 2014
prerokovala a zamietla. Zároveň odporučila žiadateľovi podať žiadosť pred súťažným ročníkom
2015/2016.

Predseda ZsFZ FK svojím emailom zo dňa 3. októbra 2014 upozornil, že FK Púchov, s.r.o.
má záväzky voči ZsFZ vo výške 1 947,20 € za jarnú časť 2014. Podpísaním vyhlásenia  predsedom
predstavenstva p. Andrejom Porázikom, že klub nemá žiadne záväzky zavadzajú členov VV SFZ do
omylu. Dňa 17. júla 2014 im bola vystavená faktúra so splatnosťou 25. júla 2014 na uvedenú sumu
za výkony rozhodcov delegátov, ktorú do zasadnutia VV SFZ neuhradili! Takže vo svojom
stanovisku zásadne  nesúhlasil so žiadosťou o právno-organizačnú zmenu v klube FK Púchov, s.r.o.

Legislatívno-právna komisia SFZ  obdržala od GS SFZ žiadosť o zodpovedanie
nasledovných otázok:
a) Je možné navrhovanú právno–organizačnú zmenu medzi klubmi FK Púchov, a. s. a MŠK Púchov

s.r.o. považovať za súladnú so smernicou z 05.11.2013 (napr. čl. 1 ods. 2 a 3, čl. 11 ods. 1, ods. 3

písm. b), čl. 13 ods. 7 a 8) a ostatnými predpismi SFZ (napr. čl. 5 ods. 2 písm. a), d) a f) a čl. 16

ods. 3 a 5 stanov SFZ, čl. 5 ods. 5 Smernice o licenčnom systéme Útvarov talentovanej mládeže

a licenčnom systéme Grassroots z 06.11.2012)?

b) Ak účasť väčšiny klubov v jednotlivých súťažiach je podmienená aj zaradením mládežníckeho

družstva do súťaže, takže väčšina klubov musí mať aj mládež. Zánikom klubu zanikne i mládežnícky

futbal. Majú články 4 až 10 smernice z 05.11.2013 opodstatnenie, keď aplikácia čl. 11 ods. 1

smernice z 05.11.2013 umožňuje väčšine klubov obchádzať pri žiadosti o schválenie právno–

organizačnej zmeny čl. 4 až 10 citovanej smernice?

Legislatívno-právna komisia SFZ zaslala toto stanovisko:
Na účely postupu podľa smernice z 05.11.2013 je právo súťaženia klubu a registračné právo

klubu predmetom samostatných právnych vzťahov spoločne a nerozdielne, je nehmotným
majetkovým právom oceniteľným v peniazoch, ktoré je prevoditeľné. Pri dispozíciách s právom
účasti v športovej súťaži sa prejavuje skutočnosť, že má svoju majetkovú hodnotu. Ide o majetkové
právo, ktoré môžeme zahrnúť do obchodného majetku športového klubu.

Účel a zmysel predmetnej relevantných článkov smernice z 05.11.2013 vyjadrujú
nasledovné myšlienky: ,,Vo všetkých prípadoch právno-organizačných zmien v kluboch je

spoločným znakom skutočnosť, že právny nástupca preberá právo súťaženia na úrovni súťaží

dosiahnutej družstvami zanikajúceho klubu, ako aj registračné právo zanikajúceho klubu, to

znamená, že preberá všetkých hráčov zanikajúceho klubu nezávisle od toho, či existuje ako

občianske združenie alebo ako obchodná spoločnosť. (...) Vychádzajúc z princípu nedeliteľnosti

práva súťaženia klubu (licencie) pre mužov ako aj mládež, v prípade ak má klub finančné problémy,

ktoré môžu viesť k jeho zániku (napr. ak klub nemá peniaze na úhradu svojich splatných záväzkov,

nevie vycestovať na stretnutie, nevie zaplatiť náklady stretnutia – údržba ihriska, šatne, pranie,

voda, rozhodcovia, odmeny hráčov), dochádza automaticky aj k zániku družstiev mládeže tohto

klubu. V praxi sa však stretávame s prípadmi, kedy tretie osoby chcú sponzorsky (finančne alebo

materiálne) pomôcť klubu, ktorý sa nachádza vo finančných problémoch, avšak majú záujem len o

pomoc pre mládežnícke družstvá klubu. Športové hľadisko pri riešení ekonomickej krízy v klube

právnou úpravou priamo riešené nie je.

Jedným z riešení zo športovej ako aj právnej stránky by mohlo predstavovať založenie

občianskeho združenia pri existujúcom klube (napr. pri obchodnej spoločnosti). Riadiace procesy v

občianskom združení by mali byť založené na demokratickom a transparentom princípe,

zakotvenom v stanovách občianskeho združenia. Takéto občianske združenie by malo mať



prehľadné a pravidelne kontrolované účtovníctvo a analytickú ekonomickú, právnu a

administratívnu evidenciu všetkých dokladov a písomností. V orgánoch občianskeho združenia by

mali zastúpenie zástupcovia obce, rodičov, trénerov a klubu. Každý, kto bude chcieť prispieť na

mládežnícke družstvá, vloží prostriedky do občianskeho združenia, ktorých použitie bude účelovo

viazané a bude podliehať efektívnej kontrole. Občianske združenie bude napr. priamo preplácať

faktúry futbalového klubu, ktoré sa týkajú mládeže, napr. cestovné autobusom, nákup oblečenia,

lôpt a pod. alebo priamo poskytovať materiálnu podporu pre mládežnícke družstvá klubu. Ako

veľmi vhodný nástroj kontroly použitia prostriedkov určených pre mládež sa odporúča využitie tzv.

„transparentného účtu“, ktorý je prístupný každému, kto má prístup na internet.

Pri vypracovaní návrhu novej Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch sme na

uvedenú problematiku reflektovali vytvorením samostatného článku 11 s názvom „Právne postupy

podľa schválených zásad uplatňované pri iných spôsoboch uskutočňovania právno-organizačných

zmien“, v zmysle ktorého v prípadoch hodných osobitého zreteľa, najmä ak je to v záujme

zachovania a rozvoja mládežníckeho futbalu, sa právno-organizačné zmeny v klube môžu

uskutočniť aj iným spôsobom ako je uvedené v článkoch 4 až 10 tejto smernice. O týchto právno-

organizačných zmenách rozhoduje výkonný výbor SFZ na návrh klubu, ktorého sa právno-

organizačná zmena týka alebo tretej osoby, ktorá osvedčí vo vzťahu k tomuto klubu právny záujem

na postupe podľa tejto smernice. Výkonný výbor SFZ schváli tieto právno-organizačné zmeny, ak

- nie sú v rozpore s právnym poriadkom Slovenskej republiky a Európskej únie,

- sú v súlade s predpismi SFZ,

- právny nástupca nebude žiadnym spôsobom majetkovo ani personálne prepojený s klubom,

ktorého sa právno-organizačná zmena týka,

- právny nástupca prevezme od klubu, ktorého sa právno-organizačná zmena týka záväzky zo

športovej činnosti, pohľadávky zo športovej činnosti, práva zo športovej činnosti, povinnosti

športovej činnosti.“ 

Na základe vyššie uvedeného máme za to, že čl. 11 smernice z 5.11.2013 je potrebné využiť
iba skutočne z mimoriadnych dôvodov, keď do úvahy neprichádza aplikácia  iného spôsobu právno-
organizačných zmien vymenovaných v ustanoveniach čl. 4 až 10 smernice z 5.11.2013. Vzhľadom
na skutkový stav sme toho názoru, že ak FK Púchov, a. s. plánuje likvidáciu mohli subjekty Zmluvy
o prevode športovej činnosti futbalových družstiev FK Púchov, a. s. vrátane práva súťaženia klubu
a registračného práva klubu, ako aj o ďalších súvisiacich dojednaniach zo dňa 25.08.2014 zvoliť aj
iný postup, napr. podľa čl. 9 smernice z 05.11.2013, t. j. postup podľa § 476 a nasl. (zmluva o
predaji podniku, resp. časti podniku) alebo § 69b Obchodného zákonníka – uzavrieť zmluvu
o predaji podniku, nakoľko právo súťaženia klubu a registračné právo klubu je nehmotným
majetkovým právom oceniteľným v peniazoch, ktoré je prevoditeľné a možno ho zahrnúť do
obchodného majetku športového klubu.

Čl. 13 ods. 4 písm. b) smernice z 5.11.2013 stanovuje, že výkonný výbor SFZ schváli
právno-organizačné zmeny podľa odseku 3, ak sú v súlade s predpismi SFZ, pričom  smernica
odkazuje napr. na čl. 39 ods. 8 stanov SFZ: Fyzická osoba ani právnická osoba (vrátane
holdingových a dcérskych spoločností a ich organizačných zložiek) nesmie byť spoločníkom alebo
členom orgánu vo viac ako jednom klube v rovnakej súťaži, ani mať podiel na hlasovacích právach
v orgánoch viac ako jedného klubu, ani iným spôsobom vykonávať kontrolu nad viac ako jedným
klubom v rovnakej súťaži. Podrobnejšie tieto otázky upravuje Súťažný poriadok SFZ.

Čl. 13 ods. 4 písm. c) smernice z 5.11.2013 stanovuje, že výkonný výbor SFZ schváli
právno-organizačné zmeny podľa odseku 3, ak právny nástupca nebude žiadnym spôsobom
majetkovo ani personálne prepojený s klubom, ktorého sa právno-organizačná zmena týka.

Vzhľadom na uvedené ustanovenia čl. 13 ods. 4 smernice z 5.11.2013 je potrebné skúmať aj
splnenie týchto podmienok bez ohľadu na to, akým spôsobom dôjde k právno- organizačným
zmenám.



Systém a podmienky udeľovania licencií ÚTM a licencií Grassroots upravuje smernica o
licenčnom systéme Útvarov talentovanej mládeže a licenčnom systéme Grassroots (ďalej len
,,Smernica"), ktorá v zmysle čl.16 nadobudla účinnosť dňa 06.11.2012. Označená Smernica bola
prijatá za účinnosti Stanov Slovenského futbalového zväzu schválených na Konferencii SFZ dňa
25.09.2010, a to podľa čl. 43.
 Zároveň je potrebné poukázať na skutočnosť, že v zmysle ust. čl.  5 ods. 5 smernice licencia
SFZ je viazaná na subjekt, ktorému bola udelená. Akákoľvek zmena v osobe žiadateľa o udelenie
licencie alebo držiteľa licencie je preto vylúčená. Vzhľadom na uvedené je zrejmé, že licencia je
neprevoditeľná a nepredajná. Vo všetkých prípadoch právno-organizačných zmien v kluboch teda
nie je možné, aby právny nástupca prebral licenciu od zanikajúceho klubu. S poukazom na uvedené
máme za to, že ustanovenie ods. 9 Zmluvy o prevode športovej činnosti futbalových družstiev FK
Púchov, a. s. vrátane práva súťaženia klubu a registračného práva klubu, ako aj o ďalších
súvisiacich dojednaniach zo dňa 25.08.2014 je v rozpore s ust. čl.  5 ods. 5 smernice Grassroots. 

Legislatívno-právne oddelenie SFZ rovnako tak neodporučilo VV SFZ schváliť
predložený návrh na právno-organizačný zmeny v klube FK Púchov. Poukázalo na čl. 5 ods. 2
písm. f) stanov SFZ, v ktorom je uvedený princíp kauzality (okrem hodnotenia následkov sa treba
zaoberať aj príčinami). To, že FK Púchov má problémy muselo byť účastníkom známe už
dávnejšie. Na Slovensku má väčšina klubov aj družstvo mládeže (podmienka účasti v  súťaži), preto
odvolávanie sa záujem zachovania a rozvoja mládežníckeho futbalu ešte sám osebe nie je prípad
hodný osobitného zreteľa (čl. 11 ods. 1 smernice).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ neschvaľuje návrh žiadosti o právno-organizačnú zmenu v klube FK Púchov, a.s.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 14: Informácia k poskytnutiu dotácie na vybudovanie kamerových systémov na
štadiónoch  štyroch klubov Fortuna ligy.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí projektového manažéra Petra
Dedíka, ktorý v súvislosti s poskytnutím dotácie na vybudovanie kamerových systémov na
štadiónoch klubov Fortuna ligy informoval o nasledovných skutočnostiach:
1 . V nadväznosti na závery pracovnej skupiny k riešeniu otázky účelovej dotácie na kamerový
systém klubov ÚLK, ktorá konštatovala, že inštalované kamerové systémy spĺňajú minimálne
stanovené technické požiadavky, ako aj v súlade s príslušným rozhodnutím VV SFZ boli s klubmi
AS Trenčín, FK DAC 1904 Dunajská Streda, MFK Košice a ŠK Sovan Bratislava podpísané
Zmluvy o poskytnutí účelovej dotácie a o spolupráci za účelom refundácie nákladov spojených
s výstavbou kamerových systémov na futbalových štadiónoch uvedených klubov.

2. V súlade s príslušnými zmluvami predložili jednotlivé kluby kompletné vyúčtovanie k  realizácii
výstavby kamerových systémov, na základe čoho bola klubom AS Trenčín, FK DAC 1904
Dunajská Streda a MFK Košice bola poskytnutá účelová dotácia na kamerový systém
z investičného programu UEFA HatTrick III.

3. Na základe stanoviska a dokumentácie od UEFA, ktoré SFZ obdržal v súvislosti s informáciou
o prijímateľoch a vyúčtovaním účelovej dotácie na kamerový systém z investičného programu
UEFA HatTrick III, SFZ požiadal klub ŠK Slovan Bratislava o písomné stanovisko k tomu, či bol
klubu zo strany UEFA v minulosti poskytnutý finančný príspevok na rekonštrukciu štadióna, ktorej
predmetom bola aj realizácia kamerového systému. Nakoľko odpoveď bola SFZ doručená v deň



zasadnutia VV SFZ, členovia VV SFZ sa rozhodli, že uznesenie k poskytnutej dotácii klubu ŠK
Slovan Bratislava príjmu na najbližšom zasadnutí.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o vyúčtovaní dotácie na vybudovanie kamerových
systémov na štadiónoch AS Trenčín, FK DAC 1904 Dunajská Streda a MFK Košice.
2) VV SFZ ukladá GS SFZ, aby na najbližšom zasadnutí VV SFZ predložil návrh ďalšieho
postupu v o veci dotácie na kamerový systém z projektu UEFA HatTrick III s prihliadnutím
na stanovisko UEFA a stanovisko klubu ŠK Slovan Bratislava.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že ZsFZ pri príležitosti životných jubileí jednotlivých funkcionárov predložil návrh na
udelenie bronzových odznakov SFZ pre p. Jozefa Svetlíka (dlhoročný funkcionár ObFZ  a prezident
FK Trebatice), p. Mariána Hafroviča (dlhoročný funkcionár ObFZ, dlhé roky pôsobiaci vo funkcii
predsedu ŠTK) a p. Stanislava Malečku (dlhoročný funkcionár ZsFZ pracujúci v komisii mládeže
ZsFZ, ObFZ  v TMK / 35 rokov/ a v  Spartaku Myjava ako ISSF bezpečnostný manažér). Na
udelenie zlatého odznaku SFZ navrhol ZsFZ p. Patra Martinca (dlhoročný predseda ObFZ /24
rokov/, pracovník FK Calex  Z. Moravce, v súčasnosti predseda RK ObFZ).  

V rámci tohto bodu bolo na návrh prezidenta ÚLK p. Ivana Kozáka prerokované a
schválené uznesenie, ktoré nadväzovalo na uznesenie z uplynulého zasadnutia VV SFZ, týkajúce sa
finančných prostriedkov UEFA Solidarity Payment.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ pre p. Petra Martinca.
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ pre p. Jozefa Svetlíka, p.
Mariána Hafroviča, p. Stanislava Malečku.  
3) VV SFZ schvaľuje prevod finančných prostriedkov z UEFA Solidarity Payment na účet
ÚLK, ktorá bude zodpovedať za prerozdelenie finančných prostriedkov na základe
schváleného uznesenia Prezídia ÚLK.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Informácia o rozhodnutí DK FIFA vo veci rozšírenia trestov DK SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Opätovne privítal na zasadnutí projektového

manažéra Petra Dedíka, ktorý informoval o nasledujúcich skutočnostiach:
V nadväznosti na nadobudnutie právoplatnosti rozhodnutí Disciplinárnej komisie („DK“)

SFZ vo veci uloženia disciplinárneho opatrenia zastavenia pretekárskej činnosti hráčom, ktorí sa
podieľali na korupčnom správaní a ovplyvňovaní futbalových výsledkov (konkrétne vo veci
prípravných stretnutí FC Nitra v roku 2011), SFZ požiadal FIFA o celosvetovo platné rozšírenie
pôsobnosti disciplinárnych opatrení voči hráčom Ivanovi Hodúrovi a Róbertovi Rákovi.



Disciplinárna komisia FIFA rozhodla o rozšírení pôsobnosti disciplinárnych opatrení,
vydaných DK SFZ voči obom menovaným hráčom, s celosvetovým účinkom, a to dňa 15.9.2014.
SFZ následne písomne informoval dotknuté osoby o rozhodnutí DK FIFA.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o rozhodnutí DK FIFA vo veci rozšírenia trestov DK
SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 17: Informácia o ustanovujúcom zasadnutí Komory SFZ pre riešenie sporov.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý

informoval, že dňa 11. septembra 2014 sa uskutočnilo prvé plenárne zasadnutie Komory SFZ pre
riešenie sporov. 

Zasadnutie otvoril, viedol a ukončil predseda Komory SFZ pre riešenie sporov p. Miroslav
Hlivák. Ozrejmil, že komisia bude fungovať primárne elektronicky, prípadné plenárne zasadnutie sa
uskutoční iba vo výnimočných prípadoch (v prípadoch uvedených v čl. 7 poriadku Komory SFZ pre
riešenie sporov). Zároveň, bola vyslovená aj myšlienka na spracovávanie rozhodnutí zahraničných
športových orgánov na zabezpečenie spravodlivosti (CAS, UEFA Control, Ethics and Disciplinary
Body, DRC a pod.), ako aj spracovávanie rozhodnutí Komory SFZ pre riešenie sporov
a Rozhodcovského súdu SFZ prostredníctvom jednotného registra rozdeleného do jednotlivých
tématických skupín. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o ustanovujúcom zasadnutí Komory SFZ pre riešenie
sporov.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 18: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi
zasadnutiami VV SFZ.

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a
projektovému manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval, že v období medzi
riadnymi zasadnutiami sa uskutočnilo jedno hlasovanie per rollam, konkréte hlasovanie č. 08/14 vo
vec i schvaľovania návrhu Zmluvy o dielo medzi SFZ a firmou SEDASPORT, s.r.o. a
schvaľovania návrhu Zmluvy o budúcej zmluve o vykonaní reklamy medzi SFZ Marketing,
s.r.o. a firmou SEDASPORT, s.r.o. 

Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v termíne do 25. septembra 2014
na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou:

Schvaľujem návrh Zmluvy o dielo medzi SFZ a firmou SEDASPORT, s.r.o. a návrh Zmluvy o
budúcej zmluve o vykonaní reklamy medzi SFZ Marketing, s.r.o. a firmou SEDASPORT, s.r.o. 
alebo
Neschvaľujem návrh Zmluvy o dielo medzi SFZ a firmou SEDASPORT, s.r.o. a návrh Zmluvy o



budúcej zmluve o vykonaní reklamy medzi SFZ Marketing, s.r.o. a firmou SEDASPORT, s.r.o. 
alebo
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu Zmluvy o dielo medzi SFZ a firmou
SEDASPORT, s.r.o. a návrhu Zmluvy o budúcej zmluve o vykonaní reklamy medzi SFZ Marketing,
s.r.o. a firmou SEDASPORT, s.r.o. 

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, z toho 9 hlasovali formou "schvaľujem" a 2
hlasovali formou "zdržujem sa hlasovania".

Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina
všetkých členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi
riadnymi zasadnutiami VV SFZ.
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 19: Schvaľovanie návrhu nominačných listín FIFA pre rok 2015. 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo predsedovi komisie rozhodcov a

členovi VV SFZ Mariánovi Ružbarskému, ktorý predstavil návrh nominačných listín FIFA pre rok
2015.
     Informoval, že Komisia rozhodcov SFZ prijala na svojom zasadnutí dňa 24.9.2014 v Bratislave
závery ohľadne nominačných listín FIFA pre rok 2015. Na tomto zasadnutí zvážila všetky okolnosti
súvisiace s dlhodobou perspektívou a taktiež reprezentáciou Slovenského futbalového zväzu našimi
rozhodcami a rozhodkyňami v súťažiach FIFA a UEFA.
    Vo svojich záveroch konštatovala, že nominácia rozhodcov na listiny FIFA vo všetkých
kategóriách (rozhodcovia, asistenti rozhodcov, rozhodkyne, asistentky rozhodkýň, rozhodcovia
futsalu) je pre každý rok otvorená. Toto rozhodnutie má odstrániť sebauspokojenie nominovaných
a má tiež motivovať ďalších adeptov, aby po splnení všetkých náročných kritérií mohli kandidovať
pre zaradenie na nominačné listiny FIFA v ďalšom období.

Návrh zohľadňuje najmä :

-vekové limity a podmienky stanovené v pokynoch FIFA, 

-výkonnosť v súťažiach SFZ z dlhodobého hľadiska a možnú dĺžku pôsobenia na medzinárodnej
listine FIFA,

-neospravedlnené nedostavenie sa Petra Chládeka na oficiálne medzištátne stretnutie U19 Slovakia
Cup (v tejto súvislosti pozastavená jeho činnosť DK SFZ na 1 mesiac),

-výsledky CORE kurzov UEFA (príprava mladých perspektívnych rozhodcov a asistentov rozhodcov
jednotlivých národných asociácií pre ich možnú nomináciu na listiny FIFA),

-doterajšie výsledky na medzinárodnom poli, ktoré dosiahli rozhodcovia a asistenti rozhodcov,
rozhodkyne a asistentky rozhodkýň, čo už na listine boli a uvažuje sa s nimi na zaradenie aj naďalej,

-návrh Komisie rozhodcov futsalu na nominačné listiny rozhodcov futsalu pre rok 2015

Po zvážení dosiahnutých výsledkov rozhodcov a rozhodkýň FIFA v súťažiach SFZ, na
domácom a medzinárodnom poli v súťažnom ročníku 2013/14 a akceptácie návrhu Komisie rozhodcov
futsalu, KR SFZ navrhuje:

• na nominačnú listinu asistentov rozhodcov FIFA pre rok 2015 namiesto Petra Chládeka zaradiť



Branislava Hancka (Prievidza, nar. 17.09.1987), ktorý spĺňa kritéria Reglementu FIFA pre zaradenie
na nominačnú listinu asistentov rozhodcov FIFA, má dobré znalosti anglického jazyka, absolvoval
v roku 2014 prípravný CORE kurz UEFA, v najvyššej súťaži absolvoval 18 stretnutí a má dlhodobú
perspektívu pôsobenia v súťažiach FIFA a UEFA.

NÁVRH NOMINAČNÝCH LISTÍN FIFA 2015 ( V   RANKINGOVOM PORADÍ )

ROZHODCOVIA FIFA 2015:

KRUŽLIAK Ivan                                          (Bratislava, 24.3.1984)
KRÁĽOVIČ Peter                                         (Trnava, 05.06.1983)
VNUK Vladimír               (Nitra, 23.11.1978)
TRUTZ Richard               (Bratislava, 02.08.1971)                
VALÁŠEK Ján                 (Žilina, 09.03.1977)

ASISTENTI ROZHODCOV FIFA 2015:

SLYŠKO Roman                (Šaľa, 04.08.1973)
BALKO Martin                (Martin, 08.03.1972)
SOMOLÁNI Tomáš       (Bratislava, 23.12.1977) 
BRENDZA Ondrej              (Stropkov, 24.09.1973)
MÓKOŠ Tomáš                 (Senec, 30.05.1974)
WEISS Erik (Košice, 05.02.1979)
BENKO Miroslav                                          (Prešov, 29.3.1974)
TOMČÍK Michal (L.Mikuláš, 05.06.1984)
VOREL Tomáš                 (Žilina, 21.09.1982)
HANCKO Branislav (Prievidza, 17.09.1987)

ROZHODKYNE FIFA 2015:

KOVÁČOVÁ Zuzana             (Moldava nad Bodvou, 26.04.1979)
CHUDÁ Petra                 (Bratislava, 22. 05. 1981)
VALENTOVÁ Zuzana                              (Veľké Uherce, 27.3.1985)

ASISTENTKY ROZHODKÝŇ FIFA 2015:

SÚKENÍKOVÁ Mária                                  (Turany, 16.11.1975)
MIŠKOVÁ Slavomíra           (Košice, 06.11.1979)
LEŠKOVÁ Ivana                                           (Košice, 1.4.1987)
OBERTOVÁ Miroslava  (Partizánske, 12.06.1985)

ROZHODCOVIA FUTSALU FIFA 2015:
PEŠKO Lukáš                 (Topoľčany, 05.12.1983)
GÁL Marián                  (Košice, 21.04.1976)
BOHUN Mário                 (Skalica, 02.07.1976) 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh nominačných listín FIFA pre rok 2015. 
Hlasovalo 12 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 12
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 20: Diskusia.
Príprava projektu na vybudovanie nových veľkých umelých ihrísk.

Ján Kováčik:
Informoval, že z dotácie UEFA HatTrick IV na obdobie 2016-2018 plánuje SFZ vyčleniť

finančné prostriedky na vybudovanie nových veľkých umelých ihrísk v mestách na Slovensku.
Podmienkou by mala byť garancia finančnej spoluúčasti miest v projekte. Predpokladá sa, že by
mohlo ísť o 20 miest ( 6 ZsFZ, 6 SsFZ, 6 VsFZ, 2 BFZ), ktoré by mali navrhnúť predsedovia
jednotlivých regionálnych zväzov po predchádzajúcej komunikácii s predstaviteľmi/zástupcami
miest. 

Malo by ísť o mestá, ktoré nie sú zaradené v projekte na podporu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov v zmysle uznesenia vlády SR na roky 2013-2022.

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 7. októbra 2014 v Bratislave:

Uznesenie č. 149/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 

Uznesenie č. 150/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu v systéme odmeňovania reprezentácie SR „A“.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Uznesenie č. 151/14 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie zrazov ženských reprezentácií SR kategórie: ženy, SR
WU17, SR WU15. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 152/14 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu realizácie projektu výstavby, rekonštrukcie a
modernizácie futbalových štadiónov.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Uznesenie č. 153/14 VV SFZ:
1) VV SFZ zvoláva konferenciu SFZ na 28. novembra 2014 do Senca.
2) VV SFZ schvaľuje predložený predbežný návrh programu novembrovej konferencie SFZ.
3) VV SFZ  odporúča konferencii SFZ schváliť navrhovaných kandidátov za členov mandátovej
komisie SFZ a členov návrhovej komisie SFZ.
4) VV SFZ odporúča nominovaným členom mandátovej komisie SFZ a členom návrhovej komisie
SFZ, aby sa stretli pred uskutočnením konferencie SFZ a navrhli si predsedu svojej komisie
spomedzi seba.

T: v texte
Z: Jozef Kliment



Uznesenie č. 154/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje deň 24. november 2014 ako konečný termín na zasielanie prihlášok
kandidatúry na dejisko finále Slovnaft Cupu 2014/15.
2) VV SFZ schvaľuje minimálne požiadavky na infraštruktúru štadióna pre finále Slovnaft Cupu
2014/15.

T: v texte
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 155/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu hraníc medzi II. ligou Západ a II. ligou Východ (posunutie
"demarkačnej čiary"), ktoré boli určené uznesením č. 94/13 VV SFZ s tým, že ObFZ Zvolen a klub
MFK Lokomotíva Zvolen sa presúva zo skupiny Západ do skupiny Východ. 
2) VV SFZ vyhovuje žiadosti MFK Lokomotíva Zvolen na zmenu domácej hracej plochy z Ružinej 
do Zvolena.
3) VV SFZ ukladá predsedovi ŠTK SFZ, aby vykonal opatrenia potrebné pre športovo-technické
zabezpečenie súťaže v zmysle schválenej zmeny.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     predseda ŠTK SFZ
   

Uznesenie č. 156/14 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie Správu o ďalšom vývoji klubového licenčného systému SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 157/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o licenčnom systéme mládeže.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 158/14 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie aktuálny stav prípravy nového Registračného a prestupového poriadku
SFZ.
2) VV SFZ ukladá predkladateľovi posunúť účinnosť poriadku na 15. júna 2015 (začiatok
prestupového obdobia).

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 159/14 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh zmluvy pre reprezentačného trénera SF. Podpis zmluvy podmieňuje
vysporiadaním vzťahov s hráčmi v reprezentácii a to tak, aby hráči, ktorí sa vzdali reprezentovania,
opätovne súhlasili s reprezentovaním.  

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 160/14 VV SFZ:
VV SFZ neschvaľuje návrh žiadosti o právno-organizačnú zmenu v klube FK Púchov, a.s.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 161/14 VV SFZ:



1) VV SEZ berle na vedomie mlbrmœeiu o vyœčtovan dotÆeie na vybudovanie kamerov ch

Uznesenie ¨ . 162114 YV SEZ:
I ) VV SEZ sehva uje nÆvrh na udelenie zlatØho odznaku SEZ pre p. Petra Martinea.
2) VV SEZ schvaVuie nÆvrh na udelenie bronzovØho odznaku SEZ pre p. Jozem Sveti ka, p.\lariÆna l-ia roviča p. S(anisia a \lakčku.
3) VV SEZ sehva uje prevod Iinančn cli prostriedkov z UEFA Solidarity Payment na œčet  LK,
klovÆhude zodpoveda za prerozdelenie flnančn ch prostriedkov na zÆklade schvÆlenØho uznescnia
Prez dia ULK.

Uznesenie ¨ . 163/14 VY SEZ:

T: ihned 
Z: Jozef Kliment

VV SEZ berle na vedomje in(brmÆciu o rozhodnuti DK FIFA VO ved roz  renia trestov DK SEZ.

Uznesenie ¨ . 164114 VY SEZ:

T: ihrie 
1: Jozef Kliment

YV SEZ berle na vedum ie l t fbrm Lciu O us(anovLI!œeom iasuduu(i Komory SEZ pre rie cnie sporov.

Uznesenic ¨ . 165/14 YV SEZ:

ihned 
Z: Joze  Klinwnt

VV SEZ berle na vedoniie informÆciu o v sledkoch hlusovania per Ix lam v obdob medA riadnymi
zusadnutiami VV SEZ.

Uznesenie ¨ . 166114 YV SEZ:
yV SEZ schva uje nÆvrh nominačn ch lis  n ElFA pre rok 2015.

1: ihned
L Jozef Kliment

[ ihned 
Z: MariÆn I{LI hark 

biel

systØmov na  tadi noeh AS Trenč n. FK DAC 1904 DunajskÆStreda a MFK Ko ice.
2) VV SEZ ukladÆ(35 SEZ. aby na najhli  om zasadnut VV SEZ predio ii nÆvrh  al ieho postupu
v O ved dotÆeie na kamerov systØm z projektu UEFA l-latTrick III $ prihliadnur m na stanovisko
UEFA a stanovisko klubu SK Slovan Bratislava.

 : ihned 
Z: Jozef Kliment

\ kW FZ (35 SF1


